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Prezydent Miasta Wloclowkq

W nawiqzoniu do moich wczeiniejszych interpelacji z
dnia 7,02.2017r., 8.03. 2017r.,31.08,2017r, w sprawie poprowy bezpieczefistwa
mieszkartc6w poprzez wybudowanie oiwietlenia LED chodnika przy u!. Kaliska-
Dziewihska 9b zwrocom siq ponownie do Pana prezydenta o udzielenie
odpowiedzi no jakim etapie jest wykonywanie dokumentocji wnioskowonego
oiwietlenio- czy jest ju2 uzgodniona ijokie sq koszty-kosztorys wybudowanio
w/w oiwietlenia.

Liczq no zrozumienie proiby mieszkortciw ,,mini" osiedla Dziewihska i
pozytywne rozpotrzenie za co z 96ry dziqkujq.
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